
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 20/6/2025 
 

Της:   Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β΄2 Δυτικού Τομέα Αθηνών  

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη διευκρινίσεων επί της αναγνώρισης δηλωθέντων χρηματικών ποσών 

στο πάλαι ποτέ φορολογικό έντυπο ‘’Ε6’’» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το έτος 1992, στις φορολογικές δηλώσεις που κατέθεσαν οι πολίτες, κλήθηκαν να δηλώσουν 

στο έντυπο ‘’Ε6’’ όλα τα υπάρχοντα εισοδήματά τους, μέχρι το έτος 1991, τα οποία, για 

διάφορους λόγους, δεν εμφανίζονταν μέχρι τότε στα τυπικά δηλωθέντα εισοδήματα. Αργότερα, 

αυτό το έντυπο καταργήθηκε. Επειδή η απάντηση η οποία είχε δοθεί από τον τότε αρμόδιο  

Υπουργό στη με αριθμό πρωτοκόλλου 1447/25-7-2014 Κοινοβουλευτική Ερώτηση ήταν 

ασαφής και απροσδιόριστη, δεν όριζε, δε, ρητά και κατηγορηματικά τις απαραίτητες κινήσεις 

στις οποίες πρέπει να προχωρήσουν οι ενδιαφερόμενοι φορολογούμενοι πολίτες επί του 

θέματος, χρειάζονται περισσότερες διευκρινίσεις. 

  
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Τα με την ως άνω μέθοδο δηλωθέντα εισοδήματα στην αρμόδια Υπηρεσία του Υπουργείου 

σας ισχύουν ως έγκυρα εισοδήματα, όντας βεβαιωμένα νόμιμα αποκτηθέντα έσοδα ή 

εμπίπτουν στις ισχύουσες διατάξεις περί πόθεν έσχες; 

 

2. Μπορεί το φορολογικό έντυπο «Ε6», που χρησιμοποιήθηκε το έτος 1992 να χρησιμοποιηθεί 

από τους πολίτες προς τεκμηρίωση νόμιμης πηγής εσόδων; Αν όχι, ποιοι είναι οι λόγοι; 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αθανασίου Μαρία 

 

   

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6533

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/6/2025




